
Protokoll fört vid Svenska Fjordhästföreningens Styrelsemöte  
via Teams 2024-02-08  
Närvarande: Stefan Sahlin (ordförande), Cecilia Evaldsson (ordinarie), Gunilla Olander 
(ordinarie), Cathrine Nennestam (ordinarie), Frida Matsson (ordinarie), Pia Hermelin 
(suppleant), Annika Klintberg (suppleant), Annelie Svensson (ordinarie). 
Maria Ahlin (suppleant) Anna Gehlin(ordinarie), Lars-Göran Linde (suppleant), Åsa Hugosson 
(suppleant).  
Adjungerande ekonomiassistent Tommy Hallestrand. 
  
§ 181 Mötets öppnande  
Ordförande Stefan Sahlin hälsade alla välkomna till mötet. 
  
§ 182 Dagordningen   
Dagordningen fastställdes och godkändes.  
  
§ 183 Justeringsman  
Ordförande har valt att delegera ut till vice ordförande att föra detta styrelsemöte och 
lämnade så vidare ordet till Anna Gehlin. 
BESLUT: Annelie Svensson valdes att justera dagens protokoll.   
  
§ 184 Föregående protokoll  
Protokollen från 2024-01-09, 2024-01-25 samt 2024-02-07 gicks igenom godkändes att 
läggas till handlingarna. Protokollet från 2024-01-15 skulle göras vissa justeringar och kunde 
sedan godkännas och läggas till handlingarna. 
  
§ 185 Rapporter   
 
Kassören hade gjort en sammanställning över ekonomin 2023, och var de stora 
kostnadsökningarna ligger. Ny diskussion behövs, om att vi eventuellt skulle behöva höja 
medlemsavgiften 2025. Kassören ska skicka ut materialet som delgavs på skärmen så 
ledamöterna kan läsa.    (Bilaga 1) 
 
Åsa Hugosson har meddelat att vi behöver beställa fler avelplaketter. Behovet är 
guldplaketter men för att få ett bra pris så beställer vi av alla valörer på en gång. 
BESLUT: Att vi beställer 100 st plaketter guld, 100 st plaketter av silver och 100 st plaketter 
av brons. 
 
Sekreteraren har fått ett mail av vår ordförande Stefan Sahlin, där han avsäger sig sin 
ordförandepost i styrelsen för SFF, och avgår med omedelbar verkan.  
Det har framkommit, i skriftlig kommunikation mellan SFF:s ordförande och AVN, att SFF:s 
ordförande har överskridit sina befogenheter och fört talan å ´styrelsens vägnar, i frågor som 
inte varit ett ärende för styrelsen och som styrelsen inte haft kännedom om, samt hänvisat 
till en skrivelse som aldrig har behandlats och som styrelsen inte heller haft någon 
kännedom om.  
     (Bilaga 2) 

§ 186 JV/SH  
JV Inget att rapportera. 



 SH  
Rapport från halvårsmöte som var 9/12-23, där Cathrine Nennestam deltog från SFF, men 
som styrelseledamot i SH. 
Bra möte med mycket statistik från sommarpremieringar med mera.  
Diskussion om att vissa domare används olika mycket och hur vi ska lösa det bättre med 
jämnt fördelade uppdrag. 
Diskussion om att hitta ett hästvänligt slakteri om hästen ska ingå i livsmedelsproducerande 
djur. 
  
§ 187 
Lill-Blakken/Redaktion  
Nr 1 är på gång och jobbas med för fullt och det blir ett välfyllt nummer.  
 
Medlemsansvarig  
Medlemslistorna är i dagsläget inte utskickade till lokalföreningarna inför nr 1-2024. Men är 
på gång.   
Prisuppgifter för 2024 har kommit från tryckeriet RAPP Tryckproduktion AB, Aneby.
     (Bilaga 2) 

Maria Ahlin avviker   

Tävlingskommittén  
  
Fjordcupen 
Diskussion om sponsring vad som ingår i det begreppet. Fjordcupen skulle sponsras 2023. 
Men det beslut vi tagit var den 28/12-22 att sponsra start kort i Fjordcupen för juniorer, inga 
prispengar är avsatta. 
 
Avelsråd/Avelskommitté  
Propositionerna till Grevagården får avelskommittéen i uppdrag att gå igenom till nästa 
styrelsemöte. Se över föregående års priser och se över vad kostnaderna för 2024 blir från 
Grevagården, och utifrån detta sätta ett pris/häst. 
 
Domarkonferens 2024  
Det blir ingen domarkonferens 2024 utan kommer igen 2025. 
 
Rutiner stamboksförda ston 
Bordlades till nästa styrelsemöte    
 
Hemsidan 
Förslag att bilda en arbetsgrupp för hemsidan för att hjälpas åt att se till att den blir snabbt 
uppdaterad med rätt information. Bordlades till nästa styrelsemöte. 
 
§ 188 Uppdatering av diplomredovisning 
Bordlades till nästa styrelsemöte. 
 
 
 



§ 189 FHI  
FHI söker nytt folk som ledamöter i styrelsen samt domare till Nordfjordeid att medverka vid 
hingstpremieringen 2024. 
https://www.fjordhorseinternational.org/FjHI/index.php/homepage/the-board/minutes-of-
meetings/minutes-2022/345-minutes-board-meeting-10th-january-2022  
  
§ 190 BRUNTE  
BRUNTE ska ha ett möte den 25 februari 2024 i Sollentuna. Lars-Göran Linde har ingen 
möjlighet att närvara och Åsa känner att det är lång väg och ansöker i så fall om 
milersättning. Efter diskussion ska vi tillfråga någon i närheten som kan närvara. 
 
§ 191 AGRIA  
Vice Ordförande ska ha ett nytt möte i mars med AGRIA. Ett nytt avtal om 3 år ska tecknas. 
  
§ 192 Årets utmärkelser 2023  
Årets utmärkelser 
Årets profil, Årets prestationshäst och årets avelshäst. 
Beslut att en bilda två grupper att gå igenom förslagen och att vi återkommer med beslut i 
frågan på nästa styrelsemöte. Annelie Svensson och Frida Matsson valdes att titta på årets 
prestationshäst. Gunilla Olander och Åsa Hugosson valdes att titta på årets avelshäst. 
 
§ 193 Grevagården 2024  
Diskussion om en ny AVN inför höstens hingstpremiering. Lite olika domarnamn kom upp 
och styrelsen skulle jobba vidare i frågan. 
Vi ska tillfråga Anna Gardelin Magnusson om att vara rasledamot. 
Lite diskussion om eventuellt byte av plats till kommande år men vi avvaktar till längre fram 
på året. 
 
§ 194 Årsstämman 2024 
Vi gick igenom priser och diplom som ska delas ut på årsstämman. 
Gunilla Olander och Åsa Hugosson sammanställer en lista för de olika utmärkelserna. 
 

Gunilla Olander lämnar mötet 
 

Annelie Svensson tar vid, vid pennan 
 
§ 195 Motioner 

Motioner,  

1 - Tillägg i sto och hingstreglementet 
Inskickad av Susanne Grönqvist 
Avslås, (i väntan på utredning om det är pga fel inskickat) 

2 - Färgtest av nygodkända hingstar 
Inskickad av Susanne Grönqvist 
Avslås, (ev på fel inskickat) beslut finns redan om test på hingstar som gör godkända   
bruksprov 



3 - Digital årsstämma istället för fysisk 
Inskickad av Ångermanlands FF 
Avslås. Står ingenstans i stadgarna att detta inte skulle kunna låta sig göras. Styrelsen tar 
dock med sig frågan till ett styrelsemöte för diskussion 

 

§ 196 Övriga frågor 

-   övriga frågor 
Cathrine berä ar om SHs kommande 150 års jubileum den 5-6 okt. Man kan 
komma med förslag vad helgen ska innehålla. 
SH har en digital visningsklass, sportlovsutmaning v 7-10, för barn och ungdom 
upp ll 26 år.  
 

Pia lämnade mötet  
 

Gick llbaka ll punkt 6, verksamhetsberä elsen 
Mindre rä elser gjordes i verksamhetsberä elsen.  

  
§ 197 Mötet avslutades  
Vice Ordförande tackade de närvarande för mötet.  
  
 
Vid protokollet  
 
  
  
Gunilla Olander  Anna Gehlin  Annelie Svensson 
Sekreterare   Vice Ordförande  Justerare  
 


